

No. 34644

January 24, 2013

Le 24 janvier 2013

Coram: LeBel, Abella and Cromwell JJ.

Coram : Les juges LeBel, Abella et Cromwell

BETWEEN:

ENTRE :

Matthew David Spencer

Matthew David Spencer

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Her Majesty the Queen

Sa Majesté la Reine

Respondent

Intimée

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The motion to appoint counsel is dismissed without prejudice to the right of the applicant to reapply for the appointment of counsel after leave to appeal is granted.

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accueillie. La requête en nomination d'un avocat est rejetée, sous réserve du droit du demandeur de présenter une nouvelle demande de

The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Saskatchewan, Numbers 1857-CR and 1862-CR, 2011 SKCA 144, dated November 25, 2011, is granted without costs, but only on the issues with respect to s. 8 of the *Charter* and *mens rea*.

désignation d'un avocat une fois sa demande d'autorisation d'appel accueillie. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de la Saskatchewan, numéros 1857-CR et 1862-CR, 2011 SKCA 144, daté du 25 novembre 2011, est accueillie sans dépens, uniquement sur les questions relatives à l'article 8 de la *Charte* et à la *mens rea*.

J.S.C.C.
J.C.S.C.